



Barber/Stylist – Deployed Operations

CAT II

Qualifications

High school diploma AND some years of experience in a related field
AND
Barber certification (Province)

Knowledge

Of military haircut standards
Of women's haircuts
Of workplace health and safety practices

Experience

In working in a barber shop and/or in a hairdressing salon
In cutting and trimming hair
In shaving and trimming beards and moustaches

Skills/Abilities

Responsibilities

Cut, trim and style hair according to customer's preferences or to a particular style.

Shave and trim beards and moustaches.

Provide advice on treatments for hair and scalp conditions.

Ensure control and security of inventory and equipment.

Assist the Transport Section with logistical duties, as required.

Apply NPF policies, procedures, regulations, and applicable legislation.

Ensure compliance with the Health & Safety Program and may act as a member of a local NPF Committee.

Perform other related duties as assigned by supervisor.

Efforts/Working Conditions

Disclaimer

This description has been designed to indicate the key responsibilities of the job and the nature of work performed by employees. It is not designed to contain or be interpreted as a comprehensive inventory of all duties and tasks required of employees assigned to this job.



Barbier/Coiffeur styliste – Opérations de déploiement

CAT II

Qualification

Diplôme d'études secondaires ET quelques années d'expérience dans un domaine connexe
ET
Certificat en coiffure (Province)

Connaissances

Des normes relatives aux coupes de cheveux militaires
Des coupes de cheveux pour dames
Des pratiques de santé et sécurité en milieu de travail

Expérience

Du travail dans un salon de coiffure
De la coupe de cheveux
Du rasage et de la taille de la barbe et des moustaches

Compétences/capacités

Responsabilités

Couper et tailler les cheveux et faire des mises en plis selon les préférences des clients ou un style de coiffure particulier.

Raser et tailler la barbe et la moustache sur demande.

Prodiguer des conseils sur les traitements pour les cheveux et le cuir chevelu.

Assurer le contrôle et la sécurité des stocks et de l'équipement.

Apporter son aide à la Section des transports quant aux tâches logistiques, au besoin.

Appliquer les politiques, les procédures et les règlements des FNP ainsi que la législation applicable.

Veiller au respect du programme de santé et de sécurité et, au besoin, siéger au comité local des FNP à titre de membre.

Accomplir d'autres tâches connexes assignées par son supérieur.

Efforts/conditions de travail

Avertissement

La présente description de travail dresse la liste des principales responsabilités du poste et indique la nature du travail de l'employé. Elle ne se veut pas un inventaire complet des fonctions et des tâches dont doit s'acquitter le titulaire du poste.